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ЭКУМЕНИЗМ И ЕГО ИДЕОЛОГИЯ 
 

С.Э. Алескерова  
 

Рассмотрены некоторые идеологические аспекты экуменизма, преимущественно западного 
происхождения. Проведен анализ роли религиозного фактора в процессе глобализации общества, целей, 
преследуемых Всемирным Советом Церквей, и их влияние на мировоззрение традиционных религий, 
взаимоотношение конфессий и трансформацию российского общества в целом. Вопросы, обсуждаемые 
автором, позволяют рассмотреть современный экуменизм под несколько иным углом с учетом 
национальных особенностей страны. 
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Ecumenism and its ideology 
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Some ideological aspects of ecumenism chiefly of western origin are considered. It is analysed the role of 

religious factor in the process of world globalisation, the purposes followed by the World Council of Churches and 
their impact on the outlook of traditional religions, on the relations of confessions and on the transformation of 
Russian society in general. The questions discussed by the author allow to consider modern ecumenism from 
another viewpoint taking into account national peculiarities of the country. 
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